

應用學習課程（2023-25 年度；2025 年香港中學文憑考試）上課資料及開課安排（模式一）

（適用於在 2022/23 學年於中四級以模式一在平日加開班別的應用學習課程）

Course Information and Commencement Arrangement (Mode 1) for Applied Learning Courses (2023-25 Cohort; 2025 HKDSE)

(Applicable to Applied Learning Courses to be commenced at Secondary 4 in the 2022/23 School Year offering additional classes in Mode 1 on weekdays)

科目代碼 Subject code	課程 Course	課程提供機構 ^註 Course Provider ^{note}	授課語言 Medium of Instruction	班別編號 Class Code	於平日以模式一加開的班別 Additional Classes in Mode 1 on Weekdays			開課安排 / 備註 Commencement Arrangement / Remarks
					開課日 Commencement Date	上課時間 Lesson Time	上課場地及地址 Venue & Address	
創意學習 Creative Studies								
707	數碼漫畫設計與製作 Digital Comic Design and Production	HKU(SPACE)	中文或英文 Chinese or English	待定 To be confirmed	11/10/2022	星期二 Tuesday 14:30 – 17:30	待定 To be confirmed	<p>有關 2019 冠狀病毒疫情期間的課堂安排鑑於 2019 冠狀病毒疫情變數仍然存在，學院有可能需要按有關指引將面授課堂改為網上授課。如開課前或在學期間出現此等情況，我們的課程組職員會儘快聯絡學生有關安排的詳情。</p> <p>Notes on Class Arrangements under the COVID-19 Outbreak Given the COVID-19 situation might still be fluid, please note that the School may substitute face-to-face classes with online teaching if necessary. Our respective Programme Teams will contact students concerned with details of such arrangements before the class starts or during the classes as necessary.</p> <p>部分課堂於新年假期後及暑假（2023 年 7 月）進行全日上課。</p> <p>Full day class will also be scheduled after New Year holidays and during summer holidays (July 2023).</p>

應用學習課程（2023-25 年度；2025 年香港中學文憑考試）上課資料及開課安排（模式一）

（適用於在 2022/23 學年於中四級以模式一在平日加開班別的應用學習課程）

Course Information and Commencement Arrangement (Mode 1) for Applied Learning Courses (2023-25 Cohort; 2025 HKDSE)

(Applicable to Applied Learning Courses to be commenced at Secondary 4 in the 2022/23 School Year offering additional classes in Mode 1 on weekdays)

科目代碼 Subject code	課程 Course	課程提供機構 ^註 Course Provider ^{note}	授課語言 Medium of Instruction	班別編號 Class Code	於平日以模式一加開的班別 Additional Classes in Mode 1 on Weekdays			開課安排 / 備註 Commencement Arrangement / Remarks
					開課日 Commencement Date	上課時間 Lesson Time	上課場地及地址 Venue & Address	
媒體及傳意 Media and Communication								
711	數碼媒體及電台製作 Digital Media and Radio Production	HKU(SPACE)	中文或英文 Chinese or English	待定 To be confirmed	14/10/2022	星期五 Friday 14:30 – 17:30	待定 To be confirmed	<p>有關 2019 冠狀病毒疫情期間的課堂安排 鑑於 2019 冠狀病毒疫情變數仍然存在，學院有可能需要按有關指引將面授課堂改為網上授課。如開課前或在學期間出現此等情況，我們的課程組職員會儘快聯絡學生有關安排的詳情。</p> <p>Notes on Class Arrangements under the COVID-19 Outbreak Given the COVID-19 situation might still be fluid, please note that the School may substitute face-to-face classes with online teaching if necessary. Our respective Programme Teams will contact students concerned with details of such arrangements before the class starts or during the classes as necessary.</p> <p>部分課堂於新年假期後及暑假（2023 年 7 月）進行全日上課。</p> <p>Full day class will also be scheduled after New Year holidays and during summer holidays (July 2023)</p>

應用學習課程（2023-25 年度；2025 年香港中學文憑考試）上課資料及開課安排（模式一）

（適用於在 2022/23 學年於中四級以模式一在平日加開班別的應用學習課程）

Course Information and Commencement Arrangement (Mode 1) for Applied Learning Courses (2023-25 Cohort; 2025 HKDSE)

(Applicable to Applied Learning Courses to be commenced at Secondary 4 in the 2022/23 School Year offering additional classes in Mode 1 on weekdays)

科目代碼 Subject code	課程 Course	課程提供機構 ^註 Course Provider ^{note}	授課語言 Medium of Instruction	班別編號 Class Code	於平日以模式一加開的班別 Additional Classes in Mode 1 on Weekdays			
					開課日 Commencement Date	上課時間 Lesson Time	上課場地及地址 Venue & Address	開課安排 / 備註 Commencement Arrangement / Remarks
716	應用學習（職業英語）—服務業專業英語 Applied Learning (Vocational English) – English for Service Professionals	HKU(SPACE)	英文 English	AA	16/9/2022	星期五 Friday 14:30 – 17:30	香港大學專業進修學院（九龍東分校） 九龍九龍灣宏開道 28 號 HKU SPACE (Kowloon East Campus) 28 Wang Hoi Road, Kowloon Bay	視乎 2019 冠狀病毒的發展，課堂有機會更改為在線或混合模式。 The lessons may be changed to online mode or mixed mode depending on the latest development of COVID-19.
726	實用翻譯（漢英） Practical Translation (CHI-ENG)	LIFE	中文及英文 Chinese and English	待定 To be confirmed	16/9/2022	星期五 Friday 14:30 – 17:30	新界屯門嶺南大學劉仲謙樓 Lau Chung Him Building, Lingnan University, Tuen Mun, N.T. 或 or 九龍彌敦道 771-775 號柏宜中心（太子教育中心） Union Park Centre, 771-775 Nathan Road, Kowloon (Prince Edward Education Centre)	課程迎新日將於 2022 年 9 月 16 日舉行，學生必須出席。迎新日及上課詳情將透過電郵公佈。 Orientation Day will be held on 16 Sept 2022. Students are required to attend. Details of the Orientation Day and the lessons will be announced via email.

應用學習課程（2023-25 年度；2025 年香港中學文憑考試）上課資料及開課安排（模式一）

（適用於在 2022/23 學年於中四級以模式一在平日加開班別的應用學習課程）

Course Information and Commencement Arrangement (Mode 1) for Applied Learning Courses (2023-25 Cohort; 2025 HKDSE)

(Applicable to Applied Learning Courses to be commenced at Secondary 4 in the 2022/23 School Year offering additional classes in Mode 1 on weekdays)

科目代碼 Subject code	課程 Course	課程提供機構 ^註 Course Provider ^{note}	授課語言 Medium of Instruction	班別編號 Class Code	於平日以模式一加開的班別 Additional Classes in Mode 1 on Weekdays			
					開課日 Commencement Date	上課時間 Lesson Time	上課場地及地址 Venue & Address	開課安排 / 備註 Commencement Arrangement / Remarks
731	應用日語及日本文化 Applied Japanese and Japanese Culture	LIFE	中文及日語 Chinese and Japanese	待定 To be confirmed	16/9/2022	星期五 Friday 14:30 – 17:30	新界屯門嶺南大學劉仲謙樓 Lau Chung Him Building, Lingnan University, Tuen Mun, N.T. 或 or 九龍彌敦道 771-775 號柏宜中心（太子教育中心） Union Park Centre, 771-775 Nathan Road, Kowloon (Prince Edward Education Centre)	課程迎新日將於 2022 年 9 月 16 日舉行，學生必須出席。迎新日及上課詳情將透過電郵公佈。 Orientation Day will be held on 16 Sept 2022. Students are required to attend. Details of the Orientation Day and the lessons will be announced via email.
725	韓國語文及文化 Korean Language and Culture	LIFE	中文及韓語 Chinese and Korean	待定 To be confirmed	16/9/2022	星期五 Friday 14:30 – 17:30	新界屯門嶺南大學劉仲謙樓 Lau Chung Him Building, Lingnan University, Tuen Mun, N.T. 或 or 九龍彌敦道 771-775 號柏宜中心（太子教育中心） Union Park Centre, 771-775 Nathan Road, Kowloon (Prince Edward Education Centre)	課程迎新日將於 2022 年 9 月 16 日舉行，學生必須出席。迎新日及上課詳情將透過電郵公佈。 Orientation Day will be held on 16 Sept 2022. Students are required to attend. Details of the Orientation Day and the lessons will be announced via email.

應用學習課程（2023-25 年度；2025 年香港中學文憑考試）上課資料及開課安排（模式一）

（適用於在 2022/23 學年於中四級以模式一在平日加開班別的應用學習課程）

Course Information and Commencement Arrangement (Mode 1) for Applied Learning Courses (2023-25 Cohort; 2025 HKDSE)

(Applicable to Applied Learning Courses to be commenced at Secondary 4 in the 2022/23 School Year offering additional classes in Mode 1 on weekdays)

科目代碼 Subject code	課程 Course	課程提供機構 ^註 Course Provider ^{note}	授課語言 Medium of Instruction	班別編號 Class Code	於平日以模式一加開的班別 Additional Classes in Mode 1 on Weekdays			開課安排 / 備註 Commencement Arrangement / Remarks
					開課日 Commencement Date	上課時間 Lesson Time	上課場地及地址 Venue & Address	
商業、管理及法律 Business, Management and Law								
693	商業數據應用 Data Application for Business	HKIT	中文或英文 Chinese or English	待定 To be confirmed	16/9/2022	星期五 Friday 13:30 – 16:30	香港科技專上書院 九龍深水埗南昌街 213 號 Hong Kong Institute of Technology 213, Nam Cheong Street, Sham Shui Po, Kowloon	因應疫情面授課堂可能會改為網上授課，請留意教育局及學校安排。部分課堂將安排於學校假期期間進行。 In view of the development of COVID-19, face-to-face classes may be changed to online classes. Please notice the arrangements announcement by Education Bureau and HKIT. Lessons will also be scheduled during school holidays
730	金融科技入門 Introduction to Fintech	HKU(SPACE)	中文或英文 Chinese or English	待定 To be confirmed	14/10/2022	星期五 Friday 14:30 – 17:30	待定 To be confirmed	有關 2019 冠狀病毒疫情期間的課堂安排鑑於 2019 冠狀病毒疫情變數仍然存在，學院有可能需要按有關指引將面授課堂改為網上授課。如開課前或在學期間出現此等情況，我們的課程組職員會儘快聯絡學生有關安排的詳情。 Notes on Class Arrangements under the COVID-19 Outbreak Given the COVID-19 situation might still be fluid, please note that the School may substitute face-to-face classes with online teaching if necessary. Our respective Programme Teams will contact students concerned with details of such arrangements before the class starts or during the classes as necessary.

應用學習課程（2023-25 年度；2025 年香港中學文憑考試）上課資料及開課安排（模式一）

（適用於在 2022/23 學年於中四級以模式一在平日加開班別的應用學習課程）

Course Information and Commencement Arrangement (Mode 1) for Applied Learning Courses (2023-25 Cohort; 2025 HKDSE)

(Applicable to Applied Learning Courses to be commenced at Secondary 4 in the 2022/23 School Year offering additional classes in Mode 1 on weekdays)

科目代碼 Subject code	課程 Course	課程提供機構 ^註 Course Provider ^{note}	授課語言 Medium of Instruction	班別編號 Class Code	於平日以模式一加開的班別 Additional Classes in Mode 1 on Weekdays			開課安排 / 備註 Commencement Arrangement / Remarks
					開課日 Commencement Date	上課時間 Lesson Time	上課場地及地址 Venue & Address	
672	香港執法實務 Law Enforcement in Hong Kong	HKBU(SCE)	中文或英文 Chinese or English	待定 To be confirmed	7/10/2022	星期五 Friday 16:00 – 19:00	尖沙咀教學中心 Tsim Sha Tsui Learning Centre 九龍尖沙咀彌敦道 136 號 A6 樓 6/F, 136A Nathan Road, Tsimshatsui, Kowloon	<p>註冊手續 同學須於 2022 年 8 月 8 日至 8 月 31 日期間到網上平台（http://hkbusce.hk/aplreg2325ecc）填寫個人資料及上傳證件相片。同學不需要親身到本院註冊。有關新學年之上課時間表及開學安排，本院將在同學完成網上註冊後，於 9 月中經電郵發放，敬請留意。部分課堂將於暑假期間進行。</p> <p>如有查詢，請致電 3411 4397。</p> <p>Registration Students should fill in the personal information and upload the passport photo via online platform (http://hkbusce.hk/aplreg2325ecc) from 8 August to 31 August 2022. There is NO NEED to register in person. Regarding the course timetable and the commencement arrangement, information will be sent to you via email upon completion of online registration in mid- September 2022. Lessons will also be scheduled during summer holidays.</p> <p>For enquiry, please call 3411 4397.</p>

應用學習課程（2023-25 年度；2025 年香港中學文憑考試）上課資料及開課安排（模式一）

（適用於在 2022/23 學年於中四級以模式一在平日加開班別的應用學習課程）

Course Information and Commencement Arrangement (Mode 1) for Applied Learning Courses (2023-25 Cohort; 2025 HKDSE)

(Applicable to Applied Learning Courses to be commenced at Secondary 4 in the 2022/23 School Year offering additional classes in Mode 1 on weekdays)

科目代碼 Subject code	課程 Course	課程提供機構 ^註 Course Provider ^{note}	授課語言 Medium of Instruction	班別編號 Class Code	於平日以模式一加開的班別 Additional Classes in Mode 1 on Weekdays			開課安排 / 備註 Commencement Arrangement / Remarks
					開課日 Commencement Date	上課時間 Lesson Time	上課場地及地址 Venue & Address	
應用科學 Applied Science								
662	應用心理學 Applied Psychology	LIFE	中文或英文 Chinese or English	待定 To be confirmed	16/9/2022	星期五 Friday 14:30 – 17:30	新界屯門嶺南大學劉仲謙樓 Lau Chung Him Building, Lingnan University, Tuen Mun, N.T. 或 or 九龍彌敦道 771-775 號柏宜中心（太子教育中心） Union Park Centre, 771-775 Nathan Road, Kowloon (Prince Edward Education Centre)	課程迎新日將於 2022 年 9 月 16 日舉行，學生必須出席。迎新日及上課詳情將透過電郵公佈。 Orientation Day will be held on 16 Sept 2022. Students are required to attend. Details of the Orientation Day and the lessons will be announced via email.

應用學習課程（2023-25 年度；2025 年香港中學文憑考試）上課資料及開課安排（模式一）

（適用於在 2022/23 學年於中四級以模式一在平日加開班別的應用學習課程）

Course Information and Commencement Arrangement (Mode 1) for Applied Learning Courses (2023-25 Cohort; 2025 HKDSE)

(Applicable to Applied Learning Courses to be commenced at Secondary 4 in the 2022/23 School Year offering additional classes in Mode 1 on weekdays)

科目代碼 Subject code	課程 Course	課程提供機構 ^註 Course Provider ^{note}	授課語言 Medium of Instruction	班別編號 Class Code	於平日以模式一加開的班別 Additional Classes in Mode 1 on Weekdays			開課安排 / 備註 Commencement Arrangement / Remarks
					開課日 Commencement Date	上課時間 Lesson Time	上課場地及地址 Venue & Address	
691	實用心理學 Practical Psychology	HKBU(SCE)	中文或英文 Chinese or English	待定 To be confirmed	7/10/2022	星期五 Friday 16:00 – 19:00	尖沙咀教學中心 Tsim Sha Tsui Learning Centre 九龍尖沙咀彌敦道 136 號 A6 樓 6/F, 136A Nathan Road, Tsimshatsui, Kowloon	<p>註冊手續 同學須於 2022 年 8 月 8 日至 8 月 31 日期間到網上平台（http://hkbusce.hk/aplreg2325ecc）填寫個人資料及上傳證件相片。同學不需要親身到本院註冊。有關新學年之上課時間表及開學安排，本院將在同學完成網上註冊後，於 9 月中經電郵發放，敬請留意。部分課堂將於暑假期間進行。</p> <p>如有查詢，請致電 3411 5431。</p> <p>Registration Students should fill in the personal information and upload the passport photo via online platform (http://hkbusce.hk/aplreg2325ecc) from 8 August to 31 August 2022. There is NO NEED to register in person. Regarding the course timetable and the commencement arrangement, information will be sent to you via email upon completion of online registration in mid- September 2022. Lessons will also be scheduled during summer holidays.</p> <p>For enquiry, please call 3411 5431.</p>

應用學習課程（2023-25 年度；2025 年香港中學文憑考試）上課資料及開課安排（模式一）

（適用於在 2022/23 學年於中四級以模式一在平日加開班別的應用學習課程）

Course Information and Commencement Arrangement (Mode 1) for Applied Learning Courses (2023-25 Cohort; 2025 HKDSE)

(Applicable to Applied Learning Courses to be commenced at Secondary 4 in the 2022/23 School Year offering additional classes in Mode 1 on weekdays)

科目代碼 Subject code	課程 Course	課程提供機構 ^註 Course Provider ^{note}	授課語言 Medium of Instruction	班別編號 Class Code	於平日以模式一加開的班別 Additional Classes in Mode 1 on Weekdays			開課安排 / 備註 Commencement Arrangement / Remarks
					開課日 Commencement Date	上課時間 Lesson Time	上課場地及地址 Venue & Address	
627	運動科學及體適能 Exercise Science and Health Fitness	HKBU(SCE)	中文或英文 Chinese or English	待定 To be confirmed	7/10/2022	星期五 Friday 16:00 – 19:00	尖沙咀教學中心 Tsim Sha Tsui Learning Centre 九龍尖沙咀彌敦道 136 號 A6 樓 6/F, 136A Nathan Road, Tsimshatsui, Kowloon	<p>註冊手續 同學須於 2022 年 8 月 8 日至 8 月 31 日期間到網上平台（http://hkbusce.hk/aplreg2325ecc）填寫個人資料及上傳證件相片。同學不需要親身到本院註冊。有關新學年之上課時間表及開學安排，本院將在同學完成網上註冊後，於 9 月中經電郵發放，敬請留意。部分課堂將於暑假期間進行。</p> <p>如有查詢，請致電 3411 4397。</p> <p>Registration Students should fill in the personal information and upload the passport photo via online platform (http://hkbusce.hk/aplreg2325ecc) from 8 August to 31 August 2022. There is NO NEED to register in person. Regarding the course timetable and the commencement arrangement, information will be sent to you via email upon completion of online registration in mid- September 2022. Lessons will also be scheduled during summer holidays.</p> <p>For enquiry, please call 3411 4397.</p>

應用學習課程（2023-25 年度；2025 年香港中學文憑考試）上課資料及開課安排（模式一）

（適用於在 2022/23 學年於中四級以模式一在平日加開班別的應用學習課程）

Course Information and Commencement Arrangement (Mode 1) for Applied Learning Courses (2023-25 Cohort; 2025 HKDSE)

(Applicable to Applied Learning Courses to be commenced at Secondary 4 in the 2022/23 School Year offering additional classes in Mode 1 on weekdays)

科目代碼 Subject code	課程 Course	課程提供機構 ^註 Course Provider ^{note}	授課語言 Medium of Instruction	班別編號 Class Code	於平日以模式一加開的班別 Additional Classes in Mode 1 on Weekdays			開課安排 / 備註 Commencement Arrangement / Remarks
					開課日 Commencement Date	上課時間 Lesson Time	上課場地及地址 Venue & Address	
工程及生產 Engineering and Production								
714	電競科技 eSports Technology	HKU(SPACE)	中文或英文 Chinese or English	待定 To be confirmed	11/10/2022	星期二 Tuesday 14:30 – 17:30	待定 To be confirmed	<p>有關 2019 冠狀病毒疫情期間的課堂安排。鑑於 2019 冠狀病毒疫情變數仍然存在，學院有可能需要按有關指引將面授課堂改為網上授課。如開課前或在學期間出現此等情況，我們的課程組職員會儘快聯絡學生有關安排的詳情。</p> <p>Notes on Class Arrangements under the COVID-19 Outbreak Given the COVID-19 situation might still be fluid, please note that the School may substitute face-to-face classes with online teaching if necessary. Our respective Programme Teams will contact students concerned with details of such arrangements before the class starts or during the classes as necessary.</p> <p>部分課堂於新年假期後及暑假（2023 年 7 月）進行全日上課。</p> <p>Full day class will also be scheduled after New Year holidays and during summer holidays (July 2023)</p>

應用學習課程（2023-25 年度；2025 年香港中學文憑考試）上課資料及開課安排（模式一）

（適用於在 2022/23 學年於中四級以模式一在平日加開班別的應用學習課程）

Course Information and Commencement Arrangement (Mode 1) for Applied Learning Courses (2023-25 Cohort; 2025 HKDSE)

(Applicable to Applied Learning Courses to be commenced at Secondary 4 in the 2022/23 School Year offering additional classes in Mode 1 on weekdays)

科目代碼 Subject code	課程 Course	課程提供機構 ^註 Course Provider ^{note}	授課語言 Medium of Instruction	班別編號 Class Code	於平日以模式一加開的班別 Additional Classes in Mode 1 on Weekdays			開課安排 / 備註 Commencement Arrangement / Remarks
					開課日 Commencement Date	上課時間 Lesson Time	上課場地及地址 Venue & Address	
640	航空學 Aviation Studies	HKU(SPACE)	中文或英文 Chinese or English	待定 To be confirmed	14/10/2022	星期五 Friday 14:30 – 17:30	待定 To be confirmed	<p>有關 2019 冠狀病毒疫情期間的課堂安排鑑於 2019 冠狀病毒疫情變數仍然存在，學院有可能需要按有關指引將面授課堂改為網上授課。如開課前或在學期間出現此等情況，我們的課程組職員會儘快聯絡學生有關安排的詳情。</p> <p>Notes on Class Arrangements under the COVID-19 Outbreak Given the COVID-19 situation might still be fluid, please note that the School may substitute face-to-face classes with online teaching if necessary. Our respective Programme Teams will contact students concerned with details of such arrangements before the class starts or during the classes as necessary.</p> <p>部分課堂於新年假期後及暑假（2023 年 7 月）進行全日上課。</p> <p>Full day class will also be scheduled after New Year holidays and during summer holidays (July 2023)</p>

註 NOTE

課程提供機構 Course Provider		查詢 Enquiry
HKBU(SCE)	香港浸會大學持續教育學院 School of Continuing Education, Hong Kong Baptist University	薛小姐 (運動科學及體適能／香港執法實務／實用心理學) Ms SIT (Exercise Science and Health Fitness/ Law Enforcement in Hong Kong/ Practical Psychology) ☎ 3411 5482
HKIT	香港科技專上書院 Hong Kong Institute of Technology	陳先生 Mr CHAN ☎ 2120 4454
LIFE	嶺南大學持續進修學院 Lingnan Institute of Further Education	應用學習組 Applied Learning Team ☎ 2616 7293
HKU(SPACE)	香港大學專業進修學院 School of Professional and Continuing Education, The University of Hong Kong	鄭小姐 (數碼漫畫設計與製作) Ms CHENG (Digital Comic Design and Production) ☎ 2975 5887
		蔡小姐 (航空學) Ms CHOI (Aviation Studies) ☎ 3762 0839
		周小姐 (電競科技／數碼媒體及電台製作) Ms CHOW (eSports Technology / Digital Media and Radio Production) ☎ 2975 5678
		朱小姐 (金融科技入門) Miss Chu (Introduction to Fintech) ☎ 2867 8312
		王小姐 (應用學習(職業英語) - 服務業專業英語) Ms WONG (Applied Learning (Vocational English) - English for Service Professionals) ☎ 3416 6336